
 

Zápis z jednání školské rady - 23. září 2015 

Základní škola, Liberec, Sokolovská 328, příspěvková organizace 

 

Přítomni : Mgr. L. Moravcová (řed. školy), Mgr. P. Roudná (zást. řed. školy), Mgr. Mejzr M. 

(zástupce pedagogů a předseda školské rady), Ing. Jirsová M. (zástupce oprávněných osob - 

rodičů), Zbyněk Šrámek (zástupce zřizovatele) 

 

Program jednání : 1) Zahájení, seznámení s programem jednání 

2) Nový jednací řád školské rady 

3) Výroční zpráva školy za rok 2014/2015 

4) Různé 

 

 

Průběh jednání 

1) 17
00

 hod. – p. Mgr. M. Mejzr seznámil přítomné s programem jednání školské rady.  

 

2) Nový jednací řád školské rady 

Cca 1 týden před zasedáním školské rady byl zaslán všem členům návrh nového jednacího 

řádu školské rady v elektronické podobě. Od předcházejícího se odlišuje minimálně, nově 

je zavedena možnost některé body odsouhlasit přes e – mail. 

Nový jednací řád školské rady byl schválen (PRO – 3 , PROTI – 0). 

 

3) Výroční zpráva školy za rok 2014/2015 

Před zasedáním školské rady byla zaslána všem členům výroční zpráva v elektronické 

podobě. Na samotném zasedání zodpověděla  p.  řed. Mgr. L. Moravcová několik dotazů.   

Školská rada schválila Výroční zprávu školy za rok 2014/2015 (PRO – 3, PROTI – 0). 

. 

4) Různé 

Mgr. L. Moravcová vysvětlila několik položek rozpočtu školy na rok 2015 a některé úpravy 

v budově. Ve školní tělocvičně došlo k renovaci podlahy – hrazeno z rezervního fondu 

zřizovatele, v říjnu dojde k přebudování odvětrávání ve školní jídelně, aby se snížila 

vlhkost i v tělocvičnách školy. 

Z. Šrámek – informoval ostatní o situaci s pronájmem budovy pro Podještědské 

gymnázium (město zatím nehodlá zrušit, ale zvýší PG platbu za pronájem budovy). 

 

 

 

                                                                                                           ................................... 

                 předseda školské rady 

 


